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RSV-møde 
RepræsentantSkabet af Veterinærstuderende. 

Tirsdag – 11/02/20 – kl 17.15 – A2-70.03 
  
Tilstede: 
Referent: Caroline Ignatz Hinrichsen 
 

1. Formalia – 17.15 
▪ Godkendelse af dagsorden:  ja 
▪ Godkendelse af referat fra sidste RSV: ja 

 
2. Sekretariatet informerer – 17.15 – 17.50 

Formanden  

- Formandsberetning 

1. IVSA symposium: mad med fra DK. Kun Formanden og to 
færdiguddannet dyrlæger var afsted fra DK. Hvis der er interesse fra 
yngre årgange at være med, så kontakt IVSA.  

2. BEVA: medhjælper til kongres i England, mere info omkring dette hos 
IVSA 

3. Fecava: travel scholarship for studerende 

 

4. Skimmelsvamp på smådyrshospitalet: ingen beslutning er taget endnu, 
pga manglende grundlag. Det er et langsigtet projekt – måske skal det 
fortsat være på frederiksberg. Formand melder nyt ud, så snart der er 
noget.  

Det hele skal rives ned og laves igen, 5-7 års byggeprojekt – der er på 
nuværende tidspunkt afværgeforanstaltninger i IVH’s bygninger.  

Der skal stadig kunne uddannes dyrlæger, men bare under midlertidige 
løsninger. 

Der ønskes fra en af de fremmødte en samlede holdning til dette fra 
VMF  

Der vides ikke hvem der påvirkes af dette endnu 

Det er ikke sundhedsskadeligt at være på hospitalet på nuværende 
tidspunkt 
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3. Der er indkøbt kamera i VMF – underudvalg kan låne det til arrangementer 

Der bliver lavet en fremgangsmåde til udlån, kontrakt med depositum osv.  

 

4. Fælles faglige foreninger – FB, FN, FEF, FLS 

Der ønskes mere samarbejde på tværs af de faglige foreninger (også uden sciencerådet) 

Der må ikke være fest på rådet  

Hver forening har en campusrepræsentant– kantineudvalg på campus 

IAAS – de andres svar på IVSA 

 

5. EAEVE: akkreditering, der sikrer at danske dyrlæger kan arbejde i udlandet med deres 
uddannelse.  

Self evaluation report bliver lagt op på hjemmesiden i løbet af et par dage. Den indeholder alt om vores 
uddannelse – alt fra hvor mange forelæsninger der er på et kursus, til hvor mange ens maskiner, der er 
på smådyrshospitalet 

Skimmelsvampen er beskrevet i rapporten, men på en måde som ikke skulle påvirke akkrediteringen 

Hvis der kommer en midlertidig løsning på smådyrhospitalet – skal det være sammen standard som på 
smådyrshospitalet 

Der er brug for mennesker til at snakke med EAEVE torsdag d. 2 april – gerne 
studienævnsrepræsentanter,  

Skriv til camilla eller Lisa – der mangler især studerende fra bacheloren 

Camilla: crq825@alumni.ku.dk 

Lisa: Mvs729@alumni.ku.dk 

 

 

 

 

 

mailto:Mvs729@alumni.ku.dk
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Sekretariatet  -siden sidst [03/12/19]  

Kasserer 

- Calis støtte 

Calis vil gerne holde symposium for alle studerende på science og sund – one 
health symposium. Afholdes 16. maj 2020. handler om hjernen. 6-7 
foredragsholdere. De beder om 8.000 kr 

Ca. halvdelen af de deltagende er veterinærstuderende 

Der er ligeledes mange veterinærstuderende i bestyrelsen hos Calis.  

Ved håndsoprækning vedtaget at Calis får 8.000 kr. fra VMF 

 

- Likviditetsplan 

Vi har en meget høj egenkapital i VMF 

Chubb gruppeforsikring hjælper til at skære ned i egenkapitalen 

Vi vil gerne have nogle penge brugt – gerne underudvalg, der søger via 
ansøgning til noget ekstraordinært i udvalget, som ellers ikke er plads til i 
budgettet 

Smediefesten: pladsproblemer i ridehuset, drøm om at udvide så 
brandsikkerheden bliver sat op fra 150 personer til 300 personer. Det koster 
30.000 kr bare at lave en forundersøgelse. Det kommer også til at koste ekstra 
efter.  

Send bud ind til VMF hvis man kunne tænke sig noget.  

 

Tutor – socialt arrangement med KSI: 

Der mangler lokale til dette arrangement + spisning bagefter. 

Der er to holdninger til dette: 

1. Tutorer er ansat af KU  - giver problemer at de er ansatte og burde få 
pengene fra KU – hvis det er den vej man ser på det 

2. Studenterforening burde bakke op om de nye studerende – pengene går 
ikke til tutorerne – mener tutorerne – hvis det er penge til de nye 
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studerende, kommer rigtig mange studerende til gode. VMF burde støtte op 
om studiestartsarrangementer. 

Send en ansøgning – så tages det op på morgenmøde og RSV 

Der blevet lavet en føler om RSV synes tutor skulle have penge – 2/3 synes det 
er en god ide 

 

Input – vil gerne sænke indtægten til INPut fra virksomheder: 

Input tjener ca. 50.000 ind hvert år – er det okay at tjene mindre ind? Ja. Det 
kan give et bedre input med federe præmier. INPUT skal overføre overskuddet 
til VMF – hvad det er, er op til INPUT selv 

 

6. Update fra SUND – 17.50– 18.00 

Bestyrelsesmøde: godkendt budget for i år, budgettet er dårligere end sidste år. 

Der er en snak i gang om hvem der skal stå for uddannelse af vejledere – science fakultet 
mener de skal, de studerende selv mener de selv kan holde RIK sammen med folk fra science. 
VMF synes det fungere fint på den måde det foregår på nu.  

Der er møde snart i Warszawa med andre universiteter fra EU. 

Der er også snart møde i DSF – stor organisation, for alle unier i DK. 

7. Update fra SVH – 18.00 – 18.10 

Josephine er tiltrådt. Møde i sidste uge – snakkede om skimmelsvamp. 

8. Update fra Akademisk Råd – 18.10 – 18.20 

Intet møde endnu, møde i næste uge. Der sker ikke så meget på nuværende tidspunkt. 

9. Fællesspisning – 18.00 – 18.30 

10. Undervisningsudvalg og øvrige udvalg informerer – 18.30 – 19.15 

Undervisningsudvalg 

IKV 

- To møder siden sidst.  
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- Frivilligevagter ovre på smådyrshospitalet: husk at sige at man er ny og hvor 
langt man er på uddannelsen. 

- Specialekontor: nogle har bare sat sit navn på døren, og sagt at det er deres. Det 
må man ikke. 

- Skema: er der skemafri 1. maj – undervisningsfri for studerende, arbejdsdag for 
ansatte – ikke fastsat endnu. 

- Styregruppe for ny studieplan: der mangler suppleanter, ingen studerende har 
haft mulighed for at være til mødet, i hvert fald ikke fra kandidaten. 

- Skimmelsvamp – er blevet snakket om 

- MKR: gået bedre end forventet – ikke signifikant forskel på hvornår man har 
haft forskellige kurser i forbindelse med store husdyr. Generelt begejstring for 
den nye måde at lægge skemaet på. Evaluering fra mindre husdyr er ikke set 
endnu. Snak om at ændre på at små husdyr kommer før store husdyr – de 
studerende har sagt at det er en dårlige ide. hvis der ikke er nogen der er uenig, 
vil vi holde fast i at det skal bibeholdes som det er nu 

- IVH 

Der er først møde mandag d. 24 februar 

 

IVSA 

Update på begivenheder 

- Torsdag d. 27. februar: rejs ud, hvordan og hvornår skal man søge legater til at 
rejse ud – uddrag fra tidligere rejser 

- Symposium: i januar 2020, kongres i Grækenland i juli (discover the 
veterinarian world) 

- Symposium i januar 2021 på Bali, Indonesien.  

- Der er exchange med Belgien lige nu – de kommer på A-vej på fredag – tager 
hjem d. 16. februar.  

- Følg IVSA på facebook for opdateringer 

11. Status yngste årgang – 19.15 – 19.20 

- ingen klager, folk hygger så meget man nu kan, når man er i gang med anatomi. 

- svar på eksamen i morgen 
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12. Up-coming fra øvrige årgangsrep. – 19.20 – 19.30 

Årgang ’14: langt de fleste har efterhånden fået job, og er færdige – de sidste er ved at blive 
færdige. Sidste gang vi hører noget fra årgang 14, hvis alt går efter planen.  

Årgang ’15: halvdelen af starter på dif, den anden halvdel er frustreret pga. speciale, og intet 
kontor har, eller mangler overblik.  

Dem der har diffen one health, er startet sammen med medicinerne. Veterinærmedicinerne 
ved mere end medicinerne, men medicinerne får mere ud af det end veterinærmedicinerne 
indtil videre.  

Årgang ’16: Det er gået meget godt med MKR, 7-10 % i dumpeprocent – mest normalfordelte 
nogensinde. 

Der mangler rotationsrepræsentanter. Rotation A går det fint, rotation D går også fint, også for 
rotation B, ingen fra rotation C tilstede. Det virker som folk er kommet godt i gang med 
rotationerne og positivt overrasket over MKR 

Årgang ’17: spek pat billeder har været sløret til eksamen, kun 1 har kunne se hvad det var 
(eller gættet rigtigt). Besætningseksamen, dumpeprocent 26 %. Midtvejsfest d. 8. maj. 

Årgang ´18: lidt stille for tiden, de har lige afsluttet infek, immo og pat – en del røget af på 
infek 

Dumpeprocent på ca. 20 %.  Generel utilfredshed omkring det flade lokale ved cellen.  

 

13. Eventuelt – 19.30 – 19.40  

▪ Input holder møde d. 17/2 17.15 – hvis man kunne tænke sig at være med – 
årgangsrepræsentanter fra 19 og 18 må meget gerne melde ud til årgangene – det er 
vigtigt med nye kræfter i input, da der sidder mange ældre  

▪ Evaluering på de nyeste kittelkort: der ryger info ud på FB hvis man vil være med – primært 
kandidater 

▪ Kanylen mangler nye kræfter – 17, 18, og 19 må gerne melde ud til årgangene 
▪ Gallaudvalg: nye føl præsenteres, 

Bar og scene føl: Thomas fra årgang 19 
Økoadmin føl: Ida årgang 19 
Pynt og garderobe: Anna fra årgang 19 
Mad føl: Thea fra årgang ’19 


